
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 11/06/2021 

Του:  Αντώνη Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ Ανατολικής Αττικής 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 
 
 
ΘΕΜΑ: «Υποβάθμιση του λιμένα της Στυλίδας στην Φθιώτιδα» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση από πολίτες της Στυλίδας, στην Φθιώτιδα, έντονες αντιδράσεις 
από τον Δήμο Στυλίδας και από τους εμπλεκόμενους φορείς προκύπτουν από την 
υποβάθμιση του λιμανιού της. Όλα ξεκίνησαν από την πρόσφατη προσάραξη του 
πλοίου Μ/V "MOSELDIJK", το οποίο από λάθος πλοήγηση "κόλλησε" στα αβαθή, σε 
ένα σημείο που, όπως λένε όσοι γνωρίζουν, δείχνει, ξεκάθαρα ότι, είχε λάθος πορεία. 
Με αφορμή αυτό το γεγονός, το Λιμεναρχείο εξέδωσε μια λανθασμένη απόφαση, που 
αλλάζει το βύθισμα του Λιμένα Στυλίδας από τα 5,80 μέτρα στα 5,50 μέτρα. Ως 
γνωστόν, στο λιμάνι της Στυλίδας, κάθε χρόνο, καταπλέουν, περίπου, εκατό πλοία με 
βύθισμα πάνω από 5,80 με κάποια εξ αυτών να ξεπερνούν και τα 6,0 μέτρα. Η 
απόφαση αυτή, εκτός της υποβάθμισης του λιμανιού, πλήττει, επιπρόσθετα και την 
Περιφέρεια Στερεάς Ελλάδας, καθώς και δεκάδες οικογένειες. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να επέμβετε καταλλήλως, προκειμένου να αποσυρθεί η ως άνω απόφαση 
του Λιμεναρχείου Στυλίδας, η οποία αφορά στο βύθισμα του Λιμένα Στυλίδας και 
λανθασμένα το οριοθετεί από τα 5,80 μέτρα στα 5,50 μέτρα; 
 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 

ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΗΣ 
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